
Zápisnica MsZ 10.08.2023  Strana 1 
 

Zápisnica 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Senci 

zo dňa 10. augusta 2023 

 

 

 

Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny  

 

 

Overovatelia:  Ing. Ján Pullman 

   Ing. David Tengeri 

 

     

 

 Primátor mesta Ing. Pavol Kvál zvolal v poradí V. zasadnutie mestského 

zastupiteľstva v roku 2023 v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov. Rokovanie Mestského zastupiteľstva otvoril Ing. Juraj Gubáni – 

zástupca primátora mesta o 15:00 h. Za overovateľov zápisnice  zo zasadnutia MsZ boli 

ustanovení pp. Ján Pullman a David Tengeri. Za zapisovateľku bola určená Mgr. Bronislava 

Gašparová.  

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie  

2. Výzva 9/2023 Podpora športovej činnosti organizovanej športovými klubmi mesta 

Senec v nosných a uznaných kolektívnych športoch, ktorými sú  - futbal, basketbal, 

hádzaná, volejbal – Zmena termínu – posudzovanie a schválenie MsZ – do 

31.8.2023 

3. Návrh rozdelenia dotácií z rozpočtu mesta Senec v roku 2023 v súlade s VZN č. 

09/2019 O poskytnutí dotácií z rozpočtu mesta Senec a Výzvou 9/2023 Podpora 

športovej činnosti organizovanej športovými klubmi mesta Senec v nosných  a 

uznaných kolektívnych športoch, ktorými sú – futbal, basketbal, hádzaná, 

volejbal  

4. Rozpočet Mesta Senec na r. 2023 – 3.zmena – rozpočtové opatrenie č. 4 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

Hlasovanie: 

Za: 20, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1;  
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2. Výzva 9/2023 Podpora športovej činnosti organizovanej športovými klubmi 

mesta Senec v nosných a uznaných kolektívnych športoch, ktorými sú  - futbal, 

basketbal, hádzaná, volejbal – Zmena termínu – posudzovanie a schválenie MsZ 

– do 31.8.2023 

 

- zmenu termínu posudzovania a schválenia predložených žiadostí o dotáciu z rozpočtu 

mesta prítomným predložil Ing. Juraj Gubáni – zástupca primátora 

- Ing. Ján Pullman – myslí si, že je zbytočné schvaľovať takéto uznesenie. Uznesenie 

je platné až po podpise pána primátora; 

- Ing. Gabriela Rebrošová – vo výzve, ktorá je schválená sa uvádza, že termín 

posudzovania žiadostí je do 31.07.2023. Keďže tento termín nevieme dodržať, je 

potrebné schváliť nový termín predkladania žiadostí, ktorý navrhujeme do 31.08.2023. 

 

Uznesenie MsZ č. 106/2023 

 

I. MsZ prerokovalo - Zmenu termínov - posudzovania žiadosti a schválenie MsZ vo 

Výzve 9/2023 Podpora športovej činnosti organizovanej športovými klubmi mesta 

Senec v nosných  a uznaných kolektívnych športoch, ktorými sú – futbal, basketbal, 

hádzaná, volejbal na predkladanie žiadosti o dotácie z rozpočtu mesta Senec v roku 

2023 v zmysle VZN č. 9/2019 O poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Senec   

 

II. MsZ schvaľuje  - Zmenu termínov - posudzovania žiadosti a schválenie MsZ vo 

Výzve 9/2023 Podpora športovej činnosti organizovanej športovými klubmi mesta 

Senec v nosných  a uznaných kolektívnych športoch, ktorými sú – futbal, basketbal, 

hádzaná, volejbal na predkladanie žiadosti o dotácie z rozpočtu mesta Senec v roku 

2023 v zmysle VZN č. 9/2019 O poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Senec  

 

Termín posudzovania žiadosti a schválenie do 31.8.2023 

 

Hlasovanie: 

Za: 12, proti: 1, zdržal sa: 8, neprítomný: 0; 

Uvedený návrh bol schválený 

 

 

3. Návrh rozdelenia dotácií z rozpočtu mesta Senec v roku 2023 v súlade s VZN č. 

09/2019 O poskytnutí dotácií z rozpočtu mesta Senec a Výzvou 9/2023 Podpora 

športovej činnosti organizovanej športovými klubmi mesta Senec v nosných  a 

uznaných kolektívnych športoch, ktorými sú – futbal, basketbal, hádzaná, 

volejbal  

 

- Ing. Juraj Gubáni – zástupca primátora mesta udelil slovo pánovi poslancovi 

Tomášovi Mókošovi – predsedovi komisie športu 

- PhDr. Mgr. Tomáš Mókoš – materiál bol prerokovaný na komisii športu, ktorá 

zasadala k tomuto bodu programu 2x. Na komisii vystúpili aj zástupcovia športových 
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klubov, aby prítomných oboznámili so svojou činnosťou a s tým na čo chcú financie 

použiť. Komisia žiadosti vyhodnotila;  

- p. Andrea Šlosárová – vyžiadala si a vykonala poslaneckú kontrolu v MŠK. Po tom, 

čo tam vykonala kontrolu, nie je si istá, že sú dotácie a prostriedky používané tak, ako 

majú byť použité. Už len to, že značná časť tých dotácií, je evidovaná ako výplatná 

listina. Cestovné príkazy nie sú podložené žiadnymi nákupmi, potvrdeniami. Mali by 

byť podložené prezenčnou listinou, pozvánkou... Má za to, že sa peniaze nevyužívajú 

na ten účel, na aký sú poskytnuté, a vôbec nie na rozvoj športu, kultúry a mládeže; 

- p. Peter Kmeť -  opýtal sa hlavnej kontrolórky či s plnou vážnosťou môže povedať, že 

všetky tie cestovné príkazy sú hodnoverné, cesty zrealizované. Či všetky cestovné 

príkazy zodpovedajú realite; 

- Ing. Nataša Urbanová CSc. – nevie či je to takto možné spätne skontrolovať. 

Kontrola bola vykonaná na podnet pani poslankyne Hudákovej, ktorá mala 

informácie, že dotácia bola použitá na iné stavebné úpravy, ktoré tam nemali byť. 

Účelom kontroly bolo zistiť, či sa tam nenachádzajú neoprávnené faktúry na výstavbu 

športovej haly. Cestovné príkazy boli zúčtované v súlade s VZN; 

- Ing. Juraj Gubáni – ak si myslíte, že VZN o dotáciách je zlé, predložíme návrh 

nového VZN (predložíte návrhy, ktoré sa tam zapracujú). Každý rok sa výzvy 

otvárajú, opravujú sa; 

- Ing. Ján Pullman – je to zjavné. Za cestovný príkaz sa schováva výplatná listina. 

Informoval sa ako to funguje v pezinskom futbalovom klube. PFK má o 80 hráčov do 

23 rokov viacej. Majú 271 hráčov do 23 rokov. MŠK v minulej sezóne deklarovalo 

197 hráčov do 23 rokov. PFK dostal od mesta Pezinok dotáciu 11.000,- €. Tréneri 

nedostávajú žiadne cesťáky. Dostávajú odmenu 250,- €. Členské platia 2 x 180,- €. 

Dres im platí klub zo sponzorských peňazí. Je zaujímavé, že oni dokážu nájsť 

nejakých sponzorov. Zbytok si nakúpia rodičia alebo dostanú. Hrajú takú istú ligu. 

MŠK žiada o dotáciu s odôvodnením, že sú členmi ÚTM. To mesto žiadalo, aby išli 

do ÚTM, alebo  niekto ide do ÚTM a potom príde na mesto so žiadosťou o peniaze? 

ÚTM znamená, že namiesto 4.000,- dostanú od SFZ 35.000,- € a 3 roky majú istotu 

hrania v prvých žiackych ligách;  

- PhDr. Mgr. Tomáš Mókoš – žiadosť zo strany MŠK nebola takto definovaná. Žiadali 

o dotáciu aj pre ÚTM, ale aj pre dorastenecké kategórie v ktorých narástli náklady 

v súťažnom ročníku. ÚTM sa  týka iba žiackych kategórií. V žiadosti majú podrobne 

rozpísané aké sú očakávané náklady; 

- Ing. Ján Pullman - žiadal prístup do e-grantu. Do dnešného dňa ho nedostal. 

Zúčastnil sa zasadnutia komisie športu. Neposudzovalo sa tam skoro nič, len sa 

prerozdeľovali sumy;  

- Ing. David Tengeri – zaujímalo by ho, koľko je presne v ktorom klube hráčov. Takúto 

informáciu nikde nenašiel. Pri rozdelení financií by sa malo prihliadať aj na počet 

členov klubu. Nepríde mu adekvátne, aby členovia komisie boli zástupcovia klubov, 

ktorým je dotácia pridelená. Má to za následok, že v komisii sa vytvára tlak. Je tam 

stret záujmov, pretože tam hlasujú tí, ktorí tú dotáciu od mesta obdržia. Do budúcna 

by sa to mohlo zmeniť. V komisii by rád videl nestranných ľudí, ktorí by sa na to 

vedeli pozrieť s nadhľadom; 
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- Ing. Rudolf Bittner – myslím si, že osobne nebude v najbližšom období hlasovať za 

žiadne dotácie. Je potrebné si stanoviť jasné pravidlá hry. Jasne stanovené pravidlá hry 

sú preňho napr. futbalový tím má toľko a toľko hráčov, náhradníkov, trénerov. 

Stanovíme systém. Mesto si vie stanoviť na čo konkrétne môže byť dotácia  použitá 

(platy, doprava výstroj, prenájom). Buď žiadateľ splní tieto podmienky, alebo dotáciu 

nedostane. Chýba mu, že žiadatelia v žiadosti o dotáciu nepredkladajú mená 

sponzorov s výškou poskytnutého príspevku. Akú sumu vyzbierajú od sponzorov.  

Najprv by mali predniesť sponzorov a potom nech si žiadajú o dotáciu. Takto to bude 

transparentné. Vyzýva kluby, aby si hľadali sponzorov. Na dnešnom zasadnutí bol 

pripravený na to, že chcel dať návrh o zníženie celkovej prekladanej sumy zhruba o 

10.000 EUR, pretože cez letné mesiace sú v meste zatvorené školy na ktorých sú 

športoviská. Zatvorené sú preto, že ich nemá kto otvoriť. Nájdime na to peniaze 

a školské areály otvorme. Ako kontrolný systém sú kamery a keď sa tam niečo 

poškodí mesto to opraví na svoje náklady. Mesto buduje nové detské ihriská. Na 

školách sú a nevyužívajú sa. Navrhuje otvoriť školský areál pre verejnosť; 

- Ing. Mária Hudáková – z účtovnej závierky MŠK za r. 2022 sa dozvedela, že tento 

športový klub vytvoril v minulom roku kladný hospodársky výsledok, zisk 365.000,-€. 

Ich príjmy predstavovali 574 tisíc a výdavky 209 tisíc Eur. Polovicu týchto výdavkov 

dostali z dotácií od mesta. Nikde sa nestretla s tým, že by mesto dávalo tak obrovské 

dotácie jednému klubu. Ale v iných mestách majú športoviská, športové haly, 

plavárne. Majú všetko čo športovci potrebujú a chodia si tam zašportovať. My miesto 

toho rozdávame športovcom cash a nemajú kde športovať. Má obrovské výhrady 

k tomu, aby majitelia športových klubov hlasovali za prerozdelenie dotácií. Sú 

v konflikte záujmov pri hlasovaní, rozdeľovaní a posudzovaní žiadostí o dotácie. Je 

evidentné že MŠK Senec nemá žiadne iné výdavky, iba cestovné náhrady a väčšina 

ich výdavkov je hradená z dotácií mesta;  

- p. Eduard Kubala – na ostatnom zasadnutí MsZ sa pri bode o dotáciách zdržal 

hlasovania, lebo mu chýbala prítomnosť majiteľa MŠK Senec p. Szaba. Ani na 

dnešnom zasadnutí nie je prítomný. Týmto si jeho dôveru nezískal. Chcel mu položiť 

niekoľko otázok. Myslí si, že keď sa jedná o takú dôležitú vec, je slušnosťou, aby sa 

pán Szabo tohto rokovania zúčastnil. Myslí si, že kluby by si mali hľadať sponzorov; 

- na zasadnutí vystúpil p. Juraj Jánošik – poslanec obce Dunajská Lužná, poslanec 

BSK, predseda Bratislavského futbalového zväzu a člen výkonného výboru SFZ. 

Prítomných informoval o práci BSK v oblasti športu a školstva. MŠK Senec je jediný 

klub na vidieku, kde žiaci hrajú prvá žiacku ligu, je jediný klub na vidieku, ktorý 

získal licenciu ÚTM. MŠK Senec registruje cca 340 detí. Tento klub robí mestu na 

Slovensku veľmi dobré meno. Je veľmi dôležité podporovať šport. Na Slovensku 

chýba 80% športových hál. V Senci máme novú halu, ktorú nám všetci závidia.  

- Ing. Gubáni dal hlasovať za procedurálny návrh p. poslanca Ing. Jána Pullmana, aby 

sa za rozdelenie dotácie pre navrhované kluby hlasovala jednotlivo 

 

Hlasovanie: 

Za: 9, proti: 9, zdržal sa: 3, neprítomný: 0; 

Uvedený návrh neprešiel hlasovaním, uznesenie nebolo schválené 
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Uznesenie MsZ č. 107/2023 

 

I. MsZ prerokovalo Návrh  rozdelenia dotácií z rozpočtu mesta Senec v roku 2023 

v súlade s VZN č. 09/2019 O poskytnutí dotácií z rozpočtu mesta Senec a Výzvou 

9/2023 Podpora športovej činnosti organizovanej športovými klubmi mesta Senec 

v nosných  a uznaných kolektívnych športoch, ktorými sú – futbal, basketbal, hádzaná, 

volejbal nasledovne: 

- Mládežnícky športový klub Senec – 43.800,- €, 

- Senec Footbal Academy – 8.000,- € s podmienkou vylúčenia osvetlenia ihriska 

vrátane konštrukcií a osvetľovacích technológií, ako neoprávnené výdavky, 

- Gabko n.f. Senec – 7.350,- € 

- SPORT CLUB Senec – 10. 850,- € 

II. MsZ schvaľuje  rozdelenie dotácií z rozpočtu mesta Senec v roku 2023 v súlade s 

VZN č. 09/2019 O poskytnutí dotácií z rozpočtu mesta Senec a Výzvou 9/2023 

Podpora športovej činnosti organizovanej športovými klubmi mesta Senec v nosných  

a uznaných kolektívnych športoch, ktorými sú – futbal, basketbal, hádzaná, volejbal 

nasledovne: 

- Mládežnícky športový klub Senec – 43.800,- €, 

- Senec Footbal Academy – 8.000,- € s podmienkou vylúčenia osvetlenia ihriska 

vrátane konštrukcií a osvetľovacích technológií, ako neoprávnené výdavky, 

- Gabko n.f. Senec – 7.350,- € 

- SPORT CLUB Senec – 10. 850,- € 

 

Hlasovanie: 

Za: 8, proti: 6, zdržal sa: 7, neprítomný: 0; 

Uvedený návrh neprešiel hlasovaním, uznesenie nebolo schválené 

 

4. Rozpočet Mesta Senec na r. 2023 – 3.zmena – rozpočtové opatrenie č. 4 

 

- 3. zmenu rozpočtu poslancom predložil Ing. Juraj Gubáni – zástupca primátora mesta  

 

Uznesenie MsZ č. 108/2023 

 

I. MsZ prerokovalo návrh na zmenu rozpočtu Mesta Senec na rok 2023 

- príjmy celkom     53 269 025 € 

  z toho:  bežné príjmy  32 731 507 €  

    kapitálové príjmy 13 852 685 €  

    príjmové FO    6 684 833 € 

- výdavky celkom    53 269 025 €  

  z toho:  bežné výdavky 32 511 533 €  

    kapitálové výdavky 20 214 870 €  

    výdavkové FO     542 622  € 

II. MsZ súhlasí so zmenou rozpočtu Mesta Senec na rok 2023  

- príjmy celkom     53 269 025 € 
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  z toho:  bežné príjmy  32 731 507 €  

    kapitálové príjmy 13 852 685 €  

    príjmové FO    6 684 833 € 

- výdavky celkom    53 269 025 €  

  z toho:  bežné výdavky 32 511 533 €  

    kapitálové výdavky 20 214 870 €  

    výdavkové FO     542 622  € 

III.  MsR súhlasí s použitím prostriedkov rezervného fondu podľa VZN Mesta Senec č.3/2015 

 

Hlasovanie: 

Za: 20, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1; 

Uvedený návrh bol schválený 

 

5. Rôzne 

 

- Ing. Rudolf Bittner – zaujíma sa či sa po prijatí VZN o pravidlách času predaja 

v obchode a času prevádzky služieb zlepšila situácia na Slnečných jazerách – juh. 

- Ing. Gubáni – od prijatia VZN do dnešnej doby sme mali jednu sťažnosť na 

nedodržania času prevádzky na SJ juh; 

 

- Mgr. Peter Príbelský - informoval sa, ako pokračujú práce na parkovacom dome na 

Slnečných jazerách, nakoľko sa návštevníci jazier sťažujú na práce počas víkendu; 

- Ing. Juraj Gubáni – stavbyvedúci má inštrukcie, ktoré sa snažia aj dodržiavať, aby sa 

cez víkend nevykonávali práce, ktoré by znepríjemňovali návštevníkom pobyt na 

jazerách; 

 

- Mgr. Peter Príbelský – informoval sa či sa otvoria športoviská v školách pre 

verejnosť; 

- Ing. Juraj Gubáni – áno. Mesto plánuje otvoriť športoviská na školách pre verejnosť. 

Je potrebné najprv pripraviť najvhodnejší systém sprístupnenie školského areálu pre 

verejnosť; 

 

- p. Andrea Šlosárová – nová športová hala v areály NTC nie je na katastri zapísaná 

ako stavba. Zaujímala sa či je to v poriadku? Či má kolaudáciu? Poslanci požiadali 

o preverenie tejto situácie a následnej informácii; 

 

- p. Eduard Kubala – informoval sa ohľadne nahádzaného odpadu pri krajnici na 

odpočívadle ceste zo Sládkovičova do Bratislavy pri obci Kráľová pri Senci. Riešil to 

už aj s pani Gajdošovou aj s obcou Kráľová. Čo treba spraviť, aby ten odpadu odtiaľ 

zmizol; 

 

- Ing. David Tengeri – informoval sa ohľadne Gulášky. Ľudia tam ohradzujú pozemky. 

Aj ich chápe – pretože, Guláška je jedna veľká toaleta. Zapácha to tam. Je tam veľa 

karavanov na súkromných pozemkoch. Zaujímal sa či to mestská polícia kontroluje. 
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Keďže sú na súkromných pozemkoch, je potrebné aby sa skontrolovalo či tam 

neprebieha zárobková činnosť. Žiada, aby to mestská polícia kontrolovala; 

- Ing. Juraj Gubáni – Guláška sa skladá z troch katastrov. Mesto tam pozemky nemá. 

Ako môže mestská polícia kontrolovať súkromné pozemky? SOU na Guláške 

vykonáva kontroly a štátny stavebný dohľad; 

Ing. David Tengeri – nafukovacia športová hala doteraz nemá webovú stránku, kde by 

sa vedela verejnosť objednať. Požiadal mesto, aby intervenovalo u prevádzkovateľa, 

nech si zriadil webovú stránku a rezervačný systém. Požiadal údržbu mesta po pokosí 

trávu pozbierať. Vyzýva verejnosť, aby sa aj on postarala o svoje okolie 

a zveľaďovala ho; 

 

- PhDr. Mgr. Gabriella Németh – zaujímala sa v akom stave je územný plán mesta; 

 

- Mgr. Gyula Bárdos – odovzdal pozdrav pre pána primátora, poslancov a všetkých 

obyvateľov mesta Senec od p. ministerky kultúry Silvii Hroncovej – čestnej občianky 

mesta Senec; 

 

- p. Martina Petrušková – za Športový klub Senec - je jej ľúto, že poslanci 

neodsúhlasili prerozdelenie dotácie pre športové kluby. Lebo okrem MŠK v žiadosti 

boli uvedené aj iné športové kluby. Športový klub Senec mal v pláne z poskytnutej 

dotácie zriadiť ženský klub a ženské družstvo hádzanej. 

 

6. Záver 

 

 Na záver sa p. zástupca primátora poďakoval všetkým prítomným za účasť na 

zasadnutí a rokovanie Mestského zastupiteľstva o 17:00 h ukončil. 

 

 

 

 

      .................................................. 

                         Ing. Juraj Gubáni 

         zástupca primátora mesta  

 

Overovatelia zápisnice MsZ v Senci: 

 

Ing. David Tengeri    ............................................................... 

 

 

Ing. Ján Pullman    ............................................................... 

 

 

Zapísala: Bronislava Gašparová 

V Senci, dňa 11.08.2023        


